

## Dagsorden

Ordinært møde i Systemforum

Tid og sted: 8.30 – 11.30 den 31. oktober 2023 på Teams

### Deltagere:

Reno Aagaard Lindberg, Silkeborg (Formand)

Dorte Haar, Sønderborg

Ole Brask, Roskilde

Morten Romanow Bøgemose, SDFI

Ingrid Østerberg Mohr, SDFI

Ivan Laursen Johannessen, SDFI

Morten Karshøj, SDFI

Anders Esgaard Christensen, SDFI (Fællessekretariat, referent)

### Afbud:

	<i>Emne</i>	<i>Tid</i>	<i>Formål</i>	<i>Beslutning og Handling</i>
1.	<b>Godkendelse af dagsorden</b>	2		Dagsordenen blev godkendt.
2.	<b>Referat fra sidst</b> <b>Bilag 1</b>	10	Bemærkninger/opfølgning til referatet. v/Reno	Ingen bemærkninger.
3.	<b>Driftsmøder</b> <b>Se de seneste rapporter i mappen "driftsgruppen" den [25/10]</b> <b>Bilag 2</b>	10	Kort gennemgang af seneste møde v/Reno	Igen i september er alle SLA mål overholdt. Systemet fungerer godt og performer optimalt - også i forbindelse med de større opdateringer. Gregers fra Leverandøren er trådt ud at projektet og Klaus har overtaget. Gregers arbejder dog fortsat med driften af GeoDK.

	<i>Emne</i>	<i>Tid</i>	<i>Formål</i>	<i>Beslutning og Handling</i>
4.	<b>Datafordeleren – Hangfire og Geo-Package</b>		Orientering om ændring til Hangfire og herunder demo af filudtræk i GeoPackage v/ Morten Karshøj	<p>Selve transitionen i SDFI er forløbet godt, selvom der har været problemer med nogle GEO-tjenester (OGC tjenesterne).</p> <p>Brugerne har dog oplevet at det ikke fungerede og i september har der derfor været flere henvendelser til supporten en normalt.</p> <p>Det har været et godt forløb med de arbejdsgrupper der har holdt workshops om bl.a. geodata mv.</p>
5.				
6.	<b>Orientering om projektbeskrivelse for datamodel og specifikation version 7.0</b> <a href="#">Bilag 3</a> <a href="#">Bilag 4</a> <a href="#">Bilag 5</a> <a href="#">Bilag 6</a>		<p>Orientering v/Reno og Anders</p> <p>Orientering om status på arbejdet med ny datamodel og sag til GeoDanmarks bestyrelse, herunder økonomi for projektet og generelt for de næste år mv.</p> <p>Vedlagt er Septimas rapport og det samlede materialet til bestyrelsens møde 1. november 2023.</p>	<p>Materialet drøftes først 1. november 2023 på bestyrelsesmødet.</p> <p>Det består af en afrapportering af det arbejde der allerede er afrapporteret for bestyrelsen.</p> <p>Supplerende data handler bl.a. om at kunne skabe mere fleksibilitet i data og sikre at vores grunddata bliver skarpe og troværdige.</p> <p>Gennemgang og drøftelse af overslag på økonomien for projektet, som bestyrelsen skal drøfte den 1/11.</p> <p>Er der noget kontraktuelt vi skal være opmærksomme på. Det skal vi undersøge nærmere.</p>
7.	<b>Ændringsanmodninger fra tilmeldingsformularen</b> <a href="#">(Bilag X)</a>		Vi gennemgår oversigten over ændringsanmodninger samt ændringsanmodninger fra andre kilder (mail mv.) v/Reno	<p>Der er indkommet en ændringsanmodning, fra Vejle kommune.</p> <p>Forum synes at det var et godt forslag og vil kigge nærmere på det.</p> <p>Reno melder tilbage til afsender.</p>

	<i>Emne</i>	<i>Tid</i>	<i>Formål</i>	<i>Beslutning og Handling</i>
8.	<b>Gennemgang af release 1.26 i GitHub</b>  <b>Bilag 7</b>		Vi gennemgår listen i GitHub for 1.26.  Log ind og se issues her: <a href="https://github.com/GeoDanmark/geodk-request/changes">https://github.com/GeoDanmark/geodk-request/changes</a>  v/Reno	Vi gennemgik listen.  Var lidt presset for tid, så vi nåede de vigtigste.
9.	<b>Emner til nyhed efter møde</b>	3	Vi skal lave en nyhed efter hvert møde og drøfter her de vigtigste emner at have med.	Orientering om hvornår der forventes en ny version af GeoDK.
10.	<b>Evt.</b>			Intet.